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Protokół 

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej

w dniu 24 marca 2010 roku

Obecni

1. Radna Grażyna Strączek Przewodnicząca              obecna
2. Radny Ireneusz Gawroński Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Radny Marcin Musiał nieobecny
4. Radna Jolanta Moćko     obecna
5. Radny Wiesław Konderak nieobecny
6. Radny Andrzej Świątek obecny
7. Radny Władysław Oczkowicz obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Miasta – Urszula Polak  Wałek, dyr. ZBK Krzysztof Malczewski
Główna Księgowa Ewa Sokołowska, Łukasz Siedlecki z wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Dariusz
Hetmańczyk z wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Gospodarka mieszkaniowa. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży oraz ilość 
planowych mieszkań do zbycia

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące

Komisję prowadzi Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  

pkt. 1

Gospodarka mieszkaniowa. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży oraz ilość planowych 
mieszkań do zbycia

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Dariusz Hetmańczyk z wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Radny Andrzej Świątek ( zgłasza wniosek )



4. Radna Grażyna Strączek 
5. dyr. ZBK Krzysztof Malczewski
6. Radny Władysław Oczkowicz
7. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Wniosek Radnego Andrzeja Świątka : wnoszę o dokonanie poprawek do uchwały XXXII/413/2009 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 lutego wprowadzenie ( przywrócenie bonifikaty  ) przy sprzedaży mieszkań
komunalnych przy jednorazowej wpłacie kwoty 70% bonifikaty przy wpłacie na raty kwoty 40% bonifikaty 

Głosowanie za wnioskiem Radnego Andrzeja Świątka

      1  głos za
      2  głosy przeciw
      2  głosy wstrzymujące się  

wniosek nie przeszedł 

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek
Kto z państwa jest za przyjęciem informacji ZBK

Głosowanie 

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      1  głos wstrzymujący

informacja została przyjęta

Zmiany w Budżecie temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek 

Głosowanie 

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących

uchwała została zaopiniowana

pkt. 2

Wyrażenie intencji podwyższenia kapitału zakładowego TBS

Temat omawia Łukasz Siedlecki z wydziału Gospodarki Nieruchomościami 



Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radna Grażyna Strączek
3. Radny Andrzej Świątek
4. Z ca Burmistrza Anna Ślagórska

Głosowanie za uchwałą intencyjną TBS

      4  głosy za
      1  głos przeciw
      0  głosów wstrzymujących

uchwała została zaopiniowana

Projekt uchwały w sprawie w sprawie sprzedaży części działki nr 70/47 k.m. 57 o pow. około 1500m 2 

położonej w pobliżu ul. Zamiejskiej 

Głosowanie za nie wyrażeniem zgody

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      1  głos wstrzymujący

uchwała została zaopiniowana

Projekt uchwały w  sprawie  sprzedaży działki gruntu nr 215/57 k.m. 27 o pow. 759 m2  położonej przy ul. 
Nowopogońskiej w Czeladzi 

dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Łukasz Siedlecki z wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Głosowanie za wyrażeniem zgody

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      1  głos wstrzymujący

uchwała została zaopiniowana



Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie najmu lokalu użytkowego usytuowanego w 
budynku położonym w Czeladzi przy ul. 17-go Lipca 8B na okres kolejnych trzech lat.

Głosowanie za wyrażeniem zgody

      3  głosy za
      0  głosów przeciw
      2  głosy wstrzymujące

uchwała została zaopiniowana

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego usytuowanego w 
budynku położonym w Czeladzi przy ul. 17-go Lipca 18A na czas oznaczony 5 lat. 

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Radna Jolanta Moćko
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

Głosowanie za wyrażeniem zgody

      3  głosy za
      0  głosów przeciw
      2  głosy wstrzymujące

uchwała została zaopiniowana

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Zamykam posiedzenie Komisji Finansowo - Budżetowej

    protokołował                                                                                                              Przewodnicząca
Krystian Załęczny          Komisji Finansowo Budżetowej 
                                                            

      Grażyna Strączek
integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


